
                  
                  

       

Wethouder Schatorjé zegt toe zich in te zullen spannen om in overleg met de GGZ en Jeugd-GGZ de 
wachtlijsten bespreekbaar te maken zodat dit hoog op de agenda komt te staan. De raad zal voor de 
zomervakante worden geïnformeerd over de stand van zaken. 


